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Aan het College 
Aan de Raad 

Bijgaand treft u aan een schriftelijke vragenserie ex artikel 40 RvO van de fractie van het CDA inzake 
Barwoutswaarder - Kuipersweg - Gildenweg. Conform RvO heeft het college uiterlijk 30 dagen de tijd voor de 
beantwoording, te weten voor 3 juli a.s. 

PS. Deze vragenserie heeft een andere invalshoek dan de recente vragenserie van de fractie van Inwonersbelangen. 

Met vriendeli jke groet, 

Erwin Geldorp | raadsgriffier | Gemeente Woerden 
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Woerden 

ARTIKEL 40 VRAGEN 

Verkeerssituatie Barwoutswaarder (midden) 
Naar aanleiding van de inspraak van de dames Severs en Van der Kraats tijdens de hoorzitting 
van de commissie ruimte op 26 mei jl. heeft het CDA op 3 juni een bezoek gebracht aan deze 
inwoners. 

De problematiek uit de inspraak en het keukentafelgesprek spitst zich toe op het gedeelte van 
Barwoutswaarder tussen de Kuipersweg en de Gildenweg. Dit gedeelte betreft een eenrichtingsweg 
waar bewoners een aantal problemen ervaren, onder meer: te hard rijden in deze 30km-zone, 
onduidelijke markeringen op het wegdek, tegen het verkeer inrijden, toename van verkeer (waaronder 
ook niet toegestaan vrachtverkeer) en gebrekkig onderhoud van het wegdek. De bewoners zijn reeds 
met hun omgeving en de gemeente in gesprek over mogelijke oplossingen, maar vooralsnog lijkt er 
geen zicht op concrete maatregelen. 

Aangezien de problematiek die zij schetsen (deels) losstaat1 van de voorstellen rondom de 
doorstroming van Woerden-west en ook losstaat van eerdere vragen van de fractie van 
Inwonersbelangen, heeft mijn fractie een aantal vragen: 

1. Bent u op de hoogte van de problematiek die de bewoners van Barwoutswaarder (tussen 
Kuipersweg en Gildenweg) ervaren en bent u bereid met hen op zoek te gaan naar 
oplossingen hiervoor? 

2. Welke mogelijkheden ziet u om te komen tot een oplossing voor de langere termijn? Wilt u 
onderzoeken om het verkeer op deze weg te beperken? 

3. Staat de weg al op de planning van onderhoud of herstructurering en zijn hiervoor reeds 
budgetreserveringen gedaan? Zo ja, hoeveel en wanneer? 

4. Bewoners spreken van overtreding van de 30km-zone, het vrachtwagenverkeersverbod en de 
eenrichtingsverkeerweg, krijgt dit aandacht in de handhaving? 

Wij hopen op uw spoedige beantwoording, 

Namens de CDA fractie, 

Arjan Noorthoek en Job van Meijeren 

y / 

1 Immers, bij de uitwerking van de nu voorliggende plannen blijft de problematiek bestaan. De vragen 
van Inwonersbelangen gaan vooral over het gedeelte Barwoutswaarder tussen de Gildenweg en 
Nieuwerbrug. 


